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PS 24/86 Godkjenning av protokoll fra forrige møte og godkjenning av sakliste 
Formannskapets behandling av sak 86/2024 i møte 26.11.2024: 
 
Behandling 

Avstemning: 
Innstilling: 
Protokollen fra formannskapsmøtet 05.11.24 godkjennes, og saklisten til dagens møte godkjennes. 
 
For forslaget stemte 7: Tor Snøve (AP), Trond Mesloe (AP), Eli Dahle (H), Heidi Aarsheim Bøe (SP), Ola 
Husa Risan (SP), Elisabeth Hals (V), Ingrid Husdal Dørum (V) 
 
Dermed er innstillingen vedtatt. 
 
 
Vedtak 

Protokollen fra formannskapsmøtet 05.11.24 godkjennes, og saklisten til dagens møte godkjennes. 

PS 24/87 Budsjett 2025 
Formannskapets behandling av sak 87/2024 i møte 26.11.2024: 
 
Behandling 

Avstemning: 
Trond Mesloe (Arbeiderpartiet) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Fellesforslag fra AP og V  
Redusert husleie for Oppdal pensjonistforening ved Oppdalshallen: 
Kr 75.000. Inndekning: Bruk av generelt disposisjonsfond.. 
 
For forslaget stemte 5: Tor Snøve (AP), Trond Mesloe (AP), Eli Dahle (H), Elisabeth Hals (V), Ingrid 
Husdal Dørum (V) 
Imot forslaget stemte 2: Heidi Aarsheim Bøe (SP), Ola Husa Risan (SP) 
 
Dermed er tilleggsforslag vedtatt. 
  
Avstemning: 
Trond Mesloe (Arbeiderpartiet) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Fellesforslag fra AP og V 
Det bevilges 10 mill kr inkl. mva til investering i Auna Aktivitetspark. Beløpet finansieres ved bruk av 
lån. 
Det forutsettes at midlene benyttes i henhold til vedtatt arealbruksplan for Oppdal 
sentralskoleanlegg. 
 
For forslaget stemte 4: Tor Snøve (AP), Trond Mesloe (AP), Elisabeth Hals (V), Ingrid Husdal Dørum 
(V) 
Imot forslaget stemte 3: Eli Dahle (H), Heidi Aarsheim Bøe (SP), Ola Husa Risan (SP) 
 
Dermed er tilleggsforslag vedtatt. 



  
Avstemning: 
Eli Dahle (Høyre) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Forslag fra Høyre og SP 
Dagtilbud Engveien 
I budsjett behandling for 2024 sak 2023/205 ble det fattet vedtak om å legge til rette for utvidelse av 
dagtilbudet for demente med 2 ettermiddager i uka. Det viste seg at behovet var størst for å ha 
åpent annenhver lørdag. Tiltaket startet i mars og hadde en vellykket prøveperiode på 6 måneder, 
men tiltaket måtte avsluttes da det ikke fulgte penger med vedtaket.  
For hjemmeboende demente og for pårørende var dette et kjærkomment og viktig tilbud, og ved 
denne budsjettbehandlingen må det følge med penger.  
Det bevilges 175 000,- til  inndekning av dagtilbudet for demente i Engveien, slik at en kan tilby å  å 
ha åpent  annenhver lørdag . 
Inndekning generelt disposisjonsfond 
 
For forslaget stemte 7: Tor Snøve (AP), Trond Mesloe (AP), Eli Dahle (H), Heidi Aarsheim Bøe (SP), Ola 
Husa Risan (SP), Elisabeth Hals (V), Ingrid Husdal Dørum (V) 
 
Dermed er tilleggsforslag vedtatt. 
  
Avstemning: 
Eli Dahle (Høyre) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Forslag fra Høyre 
Utsette skisseprosjekt Pikhaugen.  
Trøndelag i tall viser nedgang i aldersgruppe 1-5 år fra 405 i 2024 til 378 i 2029. Kostratall i 
rådmannens forslag til budsjett viser andel barn 1-2 år med barnehageplass er større i Oppdal enn i 
kommunene rundt oss og landet for øvrig, og i aldersgruppe 3-5 er andel barn i barnehage større enn 
i sammenlignbar gruppe og landet. 
Det betyr at det er god kapasitet på barnehageplasser i Oppdal, og når statistikk viser at barnetallet 
går ned, så kan ikke Oppdal kommune prioritere å bygge for overkapasitet.  
Høyre foreslår derfor at skisseprosjekt/ forprosjekt Pikhaugen utsettes. Ny vurdering av 
renovering  og utbygging Pikhaugen  blir gjort når Høgmo barnehage er ferdigstilt i august 2025.  
Frigjorte midler 2,7 millioner går til disposisjonsfond eller Auna Aktivitetspark 
 
For forslaget stemte 1: Eli Dahle (H) 
Imot forslaget stemte 6: Tor Snøve (AP), Trond Mesloe (AP), Heidi Aarsheim Bøe (SP), Ola Husa Risan 
(SP), Elisabeth Hals (V), Ingrid Husdal Dørum (V) 
 
Dermed er tilleggsforslag ikke vedtatt. 
  
Avstemning: 
Eli Dahle (Høyre) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Forslag fra Høyre og SP 
Underetasje ODMS  
Innredning underetasje ODMS er opprinnelig tenkt til utvikling av distrikthelsesenteret, og det er 
avsatt 7,9 mill. til prosjekt 6844. Dette prosjektet må sees i sammenheng med utviklingen av Oppdal 
helsesenter og den videre utvikling der og ikke innredes til skolelokaler for en periode. 
Som det også står i saken er det en fordel at voksenopplæringen knyttes opp til annen skole, 
eksempelvis Oppdal ungdomsskole. 
Frigjorte midler 11 millioner. 



Dette er midler som kan gå til Auna Aktivitetspark eller til disposisjonsfond. 
 
For forslaget stemte 3: Eli Dahle (H), Heidi Aarsheim Bøe (SP), Ola Husa Risan (SP) 
Imot forslaget stemte 4: Tor Snøve (AP), Trond Mesloe (AP), Elisabeth Hals (V), Ingrid Husdal Dørum 
(V) 
 
Dermed er tilleggsforslag ikke vedtatt. 
  
Avstemning: 
Heidi Aarsheim Bøe (Senterpartiet) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Kommunestyret vedtar kommunedirektørens forslag til budsjett 2025, med følgende endringer: 
Kompensasjon for bruk av egen mobil i skoler og barnehager kroner trekkes tilbake, dette utgjør: 
216 000,- 
Innvilges ikke: Stab/ støtte: 1 årsverk personalforvaltiningen                                   400 000,- 
Til sammen:                                                                                                               616 000,- 
  
Dette tas inn i budsjettet for 2025                                                            
Hukommelsesteam 0,4 årsverk                                                                                                             300 
000,-                                                                                                                                                                  
Det skal ikke kreves husleie til inndekning av utgifter Oppdalshallen                             147 000,- 
 Styrke skolekantinen på ungdomsskolen for å sørge for sunnere mat og lokalprodusert mat: 169 000 
,- 
Tilsammen                                                               616 000,- 
 
For forslaget stemte 2: Heidi Aarsheim Bøe (SP), Ola Husa Risan (SP) 
Imot forslaget stemte 5: Tor Snøve (AP), Trond Mesloe (AP), Eli Dahle (H), Elisabeth Hals (V), Ingrid 
Husdal Dørum (V) 
 
Dermed er tilleggsforslag ikke vedtatt. 
 
Protokolltilførsel: Eli Dahle stemte imot det samlede forslaget, men ønsket å stemme for økt 
bemanning på hukommelsesteamet.  
  
Avstemning: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak 
1)Driftsbudsjettet for 2025 vedtas som vist i hovedoversiktene 

• «Bevilgningsoversikt drift etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-4 første ledd». 
Budsjetterte beløp til Generelle driftsinntekter, Netto finansutgifter og Disponering eller 
dekning av netto driftsresultat er å anse som anslag. 

• «Bevilgningsoversikt drift etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-4 andre ledd». 
Nettobevilgningene til de enkelte ansvars-/bevilgningsområder er å anse som bindende, med 
unntak av rammen til kraftrettigheter og bevilgning til finansiering av lønnsoppgjøret 2025 
(budsjettert under Tilleggsbevilgninger) som er å anse som anslag. 

 
2)Investeringsbudsjettet for 2025 vedtas som vist i hovedoversiktene 

• Bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften §5-5 første ledd. 
• Bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften §5-5 andre ledd. 

Bruttobevilgningene til de enkelte investeringstiltakene er å anse som bindende. 
 



3)Det tas opp følgende lån i 2025: 

 
 
4)Kommunestyret vedtok i sak 2023/96 at Oppdal kommune skal taksere eiendommene på nytt ved 
kommunal taksering i løpet av 2024. De nye eiendomsskattetakstene vil danne grunnlag for 
utskriving av eiendomsskatt fra og med 2025 (jf. eiendomsskatteloven § 8 A-3 (2)).    
Det skal skrives ut eiendomsskatt i 2025 på faste eiendommer i hele Oppdal kommune (esktl. § 2 og § 
3 a).  
Bruk av skattesatser:  

• Den generelle skattesatsen settes til 7 promille (esktl. § 13).  
• For bebygde boligeiendommer og fritidseiendommer benyttes 3,65 promille (esktl. § 13 / § 

12 a).  
• For bygningsløse grunneiendommer benyttes 3,65 promille (esktl. § 12 b).  

  
Det gis følgende fritak i medhold av eiendomsskatteloven § 7:  

• Eiendommer til ikke-kommersielle stiftelser/institusjoner som utfører funksjoner som 
naturlig kan tilligge kommunen/det offentlige (§ 7 a).   

• Følgende skal fritas:  
• Fylkeskommunale skoler  
• Fylkeskommunale veier 
• Private skoler og barnehager  
• Lokaler for velforening, grendalag o.l.  
• Klubbhus, idrettsanlegg og haller tilhørende idrettslag og foreninger  
• Eiendom som eies og benyttes av politiske partier   
• Turisthytter, vandrehjem og hytter eid av interesseorganisasjoner eller 

forskning/utdanningsinstitusjoner  
• Lokaler for religiøse samfunn  
• Eldresenter  

Eiendom tilhørende andre stiftelser/institusjoner vil bli vurdert fritatt av kommunestyret på grunnlag 
av søknad.  

• Historiske bygninger som er fredet i medhold av kulturminneloven (§ 7 b). 
• Nyoppførte boliger fritas i tre (3) år, eller til kommunestyret endrer eller opphever fritaket (§ 

7 c).  
• Bygninger i verneområder etter forvaltningsplanen for Dovrefjell og Trollheimen, men med 

unntak av definerte brukssoner jamfør vedtak i kommunestyret sak 07/64 (§ 7 d).  
Eiendomsskatten fordeles likt over to innbetalingsterminer (esktl. § 25).  
  
5)Gebyr- og betalingssatser for 2025 vedtas som vist i vedlegg 1 til budsjettdokumentet. Alle satser 
trer i kraft 1.1.25. 

• Gebyrregulativ for plan og byggesaksbehandling, oppmålingstjenester, eierseksjonering, 
behandling av avløpssaker og konsesjons- og delingssaker vedtas med hjemmel i § 1-2 i 
forskrift om plan og byggesaksbehandling, oppmålingstjenester, eierseksjonering og 
behandling av saker og kontroll etter forurensningsloven – Oppdal kommune, Trøndelag, 
vedtatt av kommunestyret i Oppdal 21.11.24, jfr plan- og bygningsloven § 33-1, lov om 
eigedomsregistrering § 32, eierseksjonsloven § 15 og forurensningsforskriften §§ 2-12 og 11-
4, og forskrift om gebyr for behandling av konsesjons- og delingssaker § 2. 



• Gebyrregulativ for feiing og tilsyn med fyringsanlegg vedtas med hjemmel i §4 i Forskrift om 
gebyr for lovfestet feiing og tilsyn med fyringsanlegg i Oppdal kommune, Trøndelag fylke», 
vedtatt av Oppdal kommunestyre 2.5.24, gjeldende fra 1.1.25, jfr. (brann- og 
eksplosjonsvernloven) § 28 og forskrift 17. desember 2015 nr. 1710 om brannforebygging § 
17. 

• Gebyrregulativ for avfallshåndtering vedtas med hjemmel i § 1-3 og § 3-1 i Forskrift for 
husholdningsavfall (renovasjonsforskriften), Aure Averøy, Frøya, Heim, Hitra, Kristiansund, 
Melhus, Midtre Gauldal, Oppdal, Orkland, Rennebu, Rindal, Skaun, Smøla, Sunndal, Surnadal 
og Tingvoll kommuner, Trøndelag og Møre og Romsdal, jfr. Forurensningsloven § 34. 

• Gebyrregulativ for slamhåndtering vedtas med hjemmel i § 1-3 og § 3-1 i Forskrift om 
tømming av slamavskillere, tette tanker, minirenseanlegg mv. (slamforskriften), Aure, 
Averøy, Frøya, Heim, Hitra, Melhus, Midtre Gauldal, Orkland, Rennebu, Rindal, Skaun og 
Surnadal kommuner, Trøndelag og Møre og Romsdal, jfr. Forurensningsloven §§ 26 og 34. 

• Forskrift om gebyrregulativ avfalls- og slamgebyrer, Oppdal kommune, Trøndelag (FOR-2023-
12-14-2321) oppheves fra 1.1.25. 

• Ansvarsområdene plan, byggesak, eierseksjonering, oppmåling, utslippstillatelser, feiing og 
tilsyn, avfall og slam skal være 100 % selvkostfinansiert. 

  
6)Kontrollutvalgets budsjett for 2025, inkludert kjøp av revisjonstjenester og sekretariat-tjenester, 
vedtas i tråd med forslaget fra kontrollutvalget, jfr. vedlegg 3 til budsjettdokumentet. 
 
For forslaget stemte 5: Tor Snøve (AP), Trond Mesloe (AP), Eli Dahle (H), Elisabeth Hals (V), Ingrid 
Husdal Dørum (V) 
Imot forslaget stemte 2: Heidi Aarsheim Bøe (SP), Ola Husa Risan (SP) 
 
Dermed ble kommunedirektørens forslag med tilleggsforslag vedtatt. 
 
Protokolltilførsel: Ola Husa Risan og Heidi Aarsheim Bøe ønsket å presisere at de er imot 
tilleggsforslaget om investering i Auna aktivitetspark, og valgte derfor å stemme imot forslaget i sin 
helhet. De støtter i utgangspunktet alt annet i forslaget. 
 
 
Vedtak 

1)Driftsbudsjettet for 2025 vedtas som vist i hovedoversiktene 
• «Bevilgningsoversikt drift etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-4 første ledd». 

Budsjetterte beløp til Generelle driftsinntekter, Netto finansutgifter og Disponering eller 
dekning av netto driftsresultat er å anse som anslag. 

• «Bevilgningsoversikt drift etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-4 andre ledd». 
Nettobevilgningene til de enkelte ansvars-/bevilgningsområder er å anse som bindende, med 
unntak av rammen til kraftrettigheter og bevilgning til finansiering av lønnsoppgjøret 2025 
(budsjettert under Tilleggsbevilgninger) som er å anse som anslag. 

  
2)Investeringsbudsjettet for 2025 vedtas som vist i hovedoversiktene 

• Bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften §5-5 første ledd. 
• Bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften §5-5 andre ledd. 

Bruttobevilgningene til de enkelte investeringstiltakene er å anse som bindende. 
  
3)Det tas opp følgende lån i 2025: 



 
  
4)Kommunestyret vedtok i sak 2023/96 at Oppdal kommune skal taksere eiendommene på nytt ved 
kommunal taksering i løpet av 2024. De nye eiendomsskattetakstene vil danne grunnlag for 
utskriving av eiendomsskatt fra og med 2025 (jf. eiendomsskatteloven § 8 A-3 (2)).    
Det skal skrives ut eiendomsskatt i 2025 på faste eiendommer i hele Oppdal kommune (esktl. § 2 og § 
3 a).  
Bruk av skattesatser:  

• Den generelle skattesatsen settes til 7 promille (esktl. § 13).  
• For bebygde boligeiendommer og fritidseiendommer benyttes 3,65 promille (esktl. § 13 / § 

12 a).  
• For bygningsløse grunneiendommer benyttes 3,65 promille (esktl. § 12 b).  

Det gis følgende fritak i medhold av eiendomsskatteloven § 7:  
• Eiendommer til ikke-kommersielle stiftelser/institusjoner som utfører funksjoner som 

naturlig kan tilligge kommunen/det offentlige (§ 7 a).   
• Følgende skal fritas:  
• Fylkeskommunale skoler  
• Fylkeskommunale veier 
• Private skoler og barnehager  
• Lokaler for velforening, grendalag o.l.  
• Klubbhus, idrettsanlegg og haller tilhørende idrettslag og foreninger  
• Eiendom som eies og benyttes av politiske partier   
• Turisthytter, vandrehjem og hytter eid av interesseorganisasjoner eller 

forskning/utdanningsinstitusjoner  
• Lokaler for religiøse samfunn  
• Eldresenter  

Eiendom tilhørende andre stiftelser/institusjoner vil bli vurdert fritatt av kommunestyret på grunnlag 
av søknad.  

• Historiske bygninger som er fredet i medhold av kulturminneloven (§ 7 b). 
• Nyoppførte boliger fritas i tre (3) år, eller til kommunestyret endrer eller opphever fritaket (§ 

7 c).  
• Bygninger i verneområder etter forvaltningsplanen for Dovrefjell og Trollheimen, men med 

unntak av definerte brukssoner jamfør vedtak i kommunestyret sak 07/64 (§ 7 d).  
Eiendomsskatten fordeles likt over to innbetalingsterminer (esktl. § 25).  
  
5)Gebyr- og betalingssatser for 2025 vedtas som vist i vedlegg 1 til budsjettdokumentet. Alle satser 
trer i kraft 1.1.25. 

• Gebyrregulativ for plan og byggesaksbehandling, oppmålingstjenester, eierseksjonering, 
behandling av avløpssaker og konsesjons- og delingssaker vedtas med hjemmel i § 1-2 i 
forskrift om plan og byggesaksbehandling, oppmålingstjenester, eierseksjonering og 
behandling av saker og kontroll etter forurensningsloven – Oppdal kommune, Trøndelag, 
vedtatt av kommunestyret i Oppdal 21.11.24, jfr plan- og bygningsloven § 33-1, lov om 
eigedomsregistrering § 32, eierseksjonsloven § 15 og forurensningsforskriften §§ 2-12 og 11-
4, og forskrift om gebyr for behandling av konsesjons- og delingssaker § 2. 

• Gebyrregulativ for feiing og tilsyn med fyringsanlegg vedtas med hjemmel i §4 i Forskrift om 
gebyr for lovfestet feiing og tilsyn med fyringsanlegg i Oppdal kommune, Trøndelag fylke», 



vedtatt av Oppdal kommunestyre 2.5.24, gjeldende fra 1.1.25, jfr. (brann- og 
eksplosjonsvernloven) § 28 og forskrift 17. desember 2015 nr. 1710 om brannforebygging § 
17. 

• Gebyrregulativ for avfallshåndtering vedtas med hjemmel i § 1-3 og § 3-1 i Forskrift for 
husholdningsavfall (renovasjonsforskriften), Aure Averøy, Frøya, Heim, Hitra, Kristiansund, 
Melhus, Midtre Gauldal, Oppdal, Orkland, Rennebu, Rindal, Skaun, Smøla, Sunndal, Surnadal 
og Tingvoll kommuner, Trøndelag og Møre og Romsdal, jfr. Forurensningsloven § 34. 

• Gebyrregulativ for slamhåndtering vedtas med hjemmel i § 1-3 og § 3-1 i Forskrift om 
tømming av slamavskillere, tette tanker, minirenseanlegg mv. (slamforskriften), Aure, 
Averøy, Frøya, Heim, Hitra, Melhus, Midtre Gauldal, Orkland, Rennebu, Rindal, Skaun og 
Surnadal kommuner, Trøndelag og Møre og Romsdal, jfr. Forurensningsloven §§ 26 og 34. 

• Forskrift om gebyrregulativ avfalls- og slamgebyrer, Oppdal kommune, Trøndelag (FOR-2023-
12-14-2321) oppheves fra 1.1.25. 

• Ansvarsområdene plan, byggesak, eierseksjonering, oppmåling, utslippstillatelser, feiing og 
tilsyn, avfall og slam skal være 100 % selvkostfinansiert. 

  
6)Kontrollutvalgets budsjett for 2025, inkludert kjøp av revisjonstjenester og sekretariat-tjenester, 
vedtas i tråd med forslaget fra kontrollutvalget, jfr. vedlegg 3 til budsjettdokumentet. 
  
7) Redusert husleie for Oppdal pensjonistforening ved Oppdalshallen: 
Kr 75.000. Inndekning: Bruk av generelt disposisjonsfond. 
  
8) Det bevilges 10 mill kr inkl. mva til investering i Auna Aktivitetspark. Beløpet finansieres ved bruk 
av lån. 
Det forutsettes at midlene benyttes i henhold til vedtatt arealbruksplan for Oppdal 
sentralskoleanlegg. 
  
9) Dagtilbud Engveien 
I budsjett behandling for 2024 sak 2023/205 ble det fattet vedtak om å legge til rette for utvidelse av 
dagtilbudet for demente med 2 ettermiddager i uka. Det viste seg at behovet var størst for å ha 
åpent annenhver lørdag. Tiltaket startet i mars og hadde en vellykket prøveperiode på 6 måneder, 
men tiltaket måtte avsluttes da det ikke fulgte penger med vedtaket.  
For hjemmeboende demente og for pårørende var dette et kjærkomment og viktig tilbud, og ved 
denne budsjettbehandlingen må det følge med penger.  
Det bevilges 175 000,- til  inndekning av dagtilbudet for demente i Engveien, slik at en kan tilby å  å 
ha åpent  annenhver lørdag . 
Inndekning generelt disposisjonsfond 

PS 24/88 Organisering av Oppdal kulturhus KF 
Formannskapets behandling av sak 88/2024 i møte 26.11.2024: 
 
Behandling 

Følgende forslag har vært til votering: 
1) 
Kommunedirektørens forslag til vedtak 
Oppdal kommune vedtar å avvikle Oppdal kulturhus KF, og ber kommunedirektøren starte prosessen 
med å ta inn foretakets tilbud inn sammen med kommunens øvrige drift, i samarbeid med foretakets 
ansatte og tillitsvalgte. 



 
2) 
Tor Snøve (Arbeiderpartiet) fremmet følgende alternative forslag: 
Fellesforslag fra Formannskapet 
Organisering av Oppdal Kulturhus KF 
Oppdal Kommunestyre vedtar å avvikle Oppdal Kulturhus KF, og ber kommunedirektøren starte 
prosessen med å ta inn foretakets virksomhet inn sammen med kommunens øvrige drift. 
Kommunestyret er opptatt av at det helhetlige kulturtilbudet foretaket i dag gir, opprettholdes og at 
synergieffekter avdelingene imellom blir ivaretatt og videreført i ny organisering. Dette gjøres best i 
samarbeid med foretakets ansatte og de tillitsvalgte. 
 
7 stemte for forslag 2: Eli Dahle (Høyre), Elisabeth Hals (Venstre), Heidi Aarsheim Bøe (Senterpartiet), 
Ingrid Husdal Dørum (Venstre), Ola Husa Risan (Senterpartiet), Tor Snøve (Arbeiderpartiet), Trond 
Mesloe (Arbeiderpartiet) 
 
Dermed ble fellesforslaget fra Formannskapet vedtatt. 
 
 
Vedtak 

Oppdal Kommunestyre vedtar å avvikle Oppdal Kulturhus KF, og ber kommunedirektøren starte 
prosessen med å ta inn foretakets virksomhet inn sammen med kommunens øvrige drift. 
Kommunestyret er opptatt av at det helhetlige kulturtilbudet foretaket i dag gir, opprettholdes og at 
synergieffekter avdelingene imellom blir ivaretatt og videreført i ny organisering. Dette gjøres best i 
samarbeid med foretakets ansatte og de tillitsvalgte. 

PS 24/89 Omsorgsboliger uten fast bemanning 
Formannskapets behandling av sak 89/2024 i møte 26.11.2024: 
 
Behandling 

Avstemning: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak 
Kommunestyret ber kommunedirektøren gå ut med en konkurranse, for å undersøke om kommunen 
kan inngå et forpliktende samarbeid med en privat aktør, for å anskaffe inntil 25 omsorgsboliger uten 
fast bemanning med en kostnadsramme på inntil 100 millioner kr i sentrumsområdet av Oppdal. 
Kommunedirektøren skal legge fram en ny sak om resultatet av konkurransen før den kan inngås. 
 
For forslaget stemte 7: Tor Snøve (AP), Trond Mesloe (AP), Eli Dahle (H), Heidi Aarsheim Bøe (SP), Ola 
Husa Risan (SP), Elisabeth Hals (V), Ingrid Husdal Dørum (V) 
 
Dermed ble kommunedirektørens forslag vedtatt. 
 
 
Vedtak 

Kommunestyret ber kommunedirektøren gå ut med en konkurranse, for å undersøke om kommunen 
kan inngå et forpliktende samarbeid med en privat aktør, for å anskaffe inntil 25 omsorgsboliger uten 
fast bemanning med en kostnadsramme på inntil 100 millioner kr i sentrumsområdet av Oppdal. 
Kommunedirektøren skal legge fram en ny sak om resultatet av konkurransen før den kan inngås. 



PS 24/90 Revidert arealbruksplan for sentralskoleanlegget - behandling av innspill. 
Vedtak av plan. 
Formannskapets behandling av sak 90/2024 i møte 26.11.2024: 
 
Behandling 

Avstemning: 
Eli Dahle (Høyre) fremmet følgende endringsforslag: 
Fjerne kulepunkt 3 i saksfremlegget under saksopplysninger. 
 
For forslaget stemte 1: Eli Dahle (H) 
Imot forslaget stemte 6: Tor Snøve (AP), Trond Mesloe (AP), Heidi Aarsheim Bøe (SP), Ola Husa Risan 
(SP), Elisabeth Hals (V), Ingrid Husdal Dørum (V) 
 
Dermed er endringsforslag ikke vedtatt. 
  
Avstemning: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak 
Kommunestyret vedtar forslag til revidert arealbruksplan for Oppdal sentralskoleanlegg, datert 
18.07.2024, med følgende endringer: 
I kart på side 7: 
 

• Idrettstorget, 3’er-baner, hockey/basket-flate og betongpark med gangakse fra idrettshall til 
idrettstorg, justeres tilbake til forslag til helhetsplan datert 28.09.2023. 

• Parkeringsplass foran ODMS og gangakse mellom p-plass og betongpark vedtas som vist i 
forslag av 06.05.2024. 

Kommunedirektøren bes oppdatere kartet i henhold til endringene. 
 
I tiltaksplan side 6: 

• Oppdal kommune føres opp som ansvarlig for utbygging av «Betongpark». «Betongpark» slås 
sammen med «Idrettstorg og nye hovedforbindelser». 

Kommunestyret vedtar følgende prioritering for anlegg kommunen har ansvar for: 

 
 
For forslaget stemte 7: Tor Snøve (AP), Trond Mesloe (AP), Eli Dahle (H), Heidi Aarsheim Bøe (SP), Ola 
Husa Risan (SP), Elisabeth Hals (V), Ingrid Husdal Dørum (V) 
 
Dermed er kommunedirektørens forslag vedtatt. 



Vedtak 

Kommunestyret vedtar forslag til revidert arealbruksplan for Oppdal sentralskoleanlegg, datert 
18.07.2024, med følgende endringer: 
I kart på side 7: 
 

• Idrettstorget, 3’er-baner, hockey/basket-flate og betongpark med gangakse fra idrettshall til 
idrettstorg, justeres tilbake til forslag til helhetsplan datert 28.09.2023. 

• Parkeringsplass foran ODMS og gangakse mellom p-plass og betongpark vedtas som vist i 
forslag av 06.05.2024. 

Kommunedirektøren bes oppdatere kartet i henhold til endringene. 
 
I tiltaksplan side 6: 

• Oppdal kommune føres opp som ansvarlig for utbygging av «Betongpark». «Betongpark» slås 
sammen med «Idrettstorg og nye hovedforbindelser». 

Kommunestyret vedtar følgende prioritering for anlegg kommunen har ansvar for: 

 

PS 24/91 Behandling av søknader om tilskudd til store idretts- og 
kulturarrangement 1. halvår 2025. 
Formannskapets behandling av sak 91/2024 i møte 26.11.2024: 
 
Behandling 

Avstemning: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak 
1.Kommunestyret gjør følgende vedtak: 

• Kommunestyret imøtekommer delvis søknaden fra Foreningen Mountain Brick om tilskudd til 
Mountain Brick 2025 med kroner 20 000,-. Tilskuddet belastes budsjettet for 2025, konto 
14717.232.385 – Tilfeldige utgifter etter formannskapets bestemmelse. 

• Kommunestyret imøtekommer delvis søknaden fra Oppdal alpinklubb om tilskudd til Europa 
cup i storslalåm og slalåm med kroner 200 000,-. Tilskuddet belastes budsjettet for 2025, 
konto 14702.484.380 og finansieres ved bruk av disposisjonsfond bærekraftsfond 
såkornmidler. 

• Kommunestyret imøtekommer delvis søknaden fra Oppdal alpinklubb om tilskudd til NM i 
alpine grener med kroner 50 000,-. Tilskuddet belastes budsjettet for 2025, konto 
14702.484.380 og finansieres ved bruk av disposisjonsfond bærekraftsfond såkornmidler. 



• Kommunestyret imøtekommer delvis søknaden fra NMK Oppdal om tilskudd til Elias Ishoel 
Invitational med kroner 75 000,-. Tilskuddet belastes budsjettet for 2025, konto 
14702.484.380 og finansieres ved bruk av disposisjonsfond bærekraftsfond såkornmidler. 

• Kommunestyret imøtekommer delvis søknaden fra Oppdal curlingklubb om tilskudd til 
junior-NM med kroner 50 000,-. Tilskuddet belastes budsjettet for 2025, konto 
14717.232.385 – Tilfeldige utgifter etter formannskapets bestemmelse. 

• Kommunestyret imøtekommer delvis søknaden fra Oppdal IL ski og skiskyting om tilskudd til 
sprintstafett med kroner 15 000,-. Tilskuddet belastes budsjettet for 2025, konto 
14717.232.385 – Tilfeldige utgifter etter formannskapets bestemmelse. 

Det settes som vilkår at søkerne sender inn en enkel evalueringsrapport med regnskap etter endt 
arrangement. Utbetaling av tilskudd skjer etter innsendt regnskap. 
Følgende innarbeides i budsjettet for 2025: 

 
Det forutsettes et positivt budsjettvedtak for 2025 og en avkastning i bærekraftsfondet som har 
dekning for de foreslåtte beløpene. 
 
2.Et fast beløp øremerket ordningen finansiert av disposisjonsfond bærekraftsfond såkornmidler 
foreslås som tiltak i økonomiplanen for 2026 – 2029. 
 
For forslaget stemte 7: Tor Snøve (AP), Trond Mesloe (AP), Eli Dahle (H), Heidi Aarsheim Bøe (SP), Ola 
Husa Risan (SP), Elisabeth Hals (V), Ingrid Husdal Dørum (V) 
 
Dermed ble kommunedirektørens forslag vedtatt. 
 
 
Vedtak 

1.Kommunestyret gjør følgende vedtak: 
• Kommunestyret imøtekommer delvis søknaden fra Foreningen Mountain Brick om tilskudd til 

Mountain Brick 2025 med kroner 20 000,-. Tilskuddet belastes budsjettet for 2025, konto 
14717.232.385 – Tilfeldige utgifter etter formannskapets bestemmelse. 

• Kommunestyret imøtekommer delvis søknaden fra Oppdal alpinklubb om tilskudd til Europa 
cup i storslalåm og slalåm med kroner 200 000,-. Tilskuddet belastes budsjettet for 2025, 
konto 14702.484.380 og finansieres ved bruk av disposisjonsfond bærekraftsfond 
såkornmidler. 

• Kommunestyret imøtekommer delvis søknaden fra Oppdal alpinklubb om tilskudd til NM i 
alpine grener med kroner 50 000,-. Tilskuddet belastes budsjettet for 2025, konto 
14702.484.380 og finansieres ved bruk av disposisjonsfond bærekraftsfond såkornmidler. 

• Kommunestyret imøtekommer delvis søknaden fra NMK Oppdal om tilskudd til Elias Ishoel 
Invitational med kroner 75 000,-. Tilskuddet belastes budsjettet for 2025, konto 
14702.484.380 og finansieres ved bruk av disposisjonsfond bærekraftsfond såkornmidler. 

• Kommunestyret imøtekommer delvis søknaden fra Oppdal curlingklubb om tilskudd til 
junior-NM med kroner 50 000,-. Tilskuddet belastes budsjettet for 2025, konto 
14717.232.385 – Tilfeldige utgifter etter formannskapets bestemmelse. 



• Kommunestyret imøtekommer delvis søknaden fra Oppdal IL ski og skiskyting om tilskudd til 
sprintstafett med kroner 15 000,-. Tilskuddet belastes budsjettet for 2025, konto 
14717.232.385 – Tilfeldige utgifter etter formannskapets bestemmelse. 

Det settes som vilkår at søkerne sender inn en enkel evalueringsrapport med regnskap etter endt 
arrangement. Utbetaling av tilskudd skjer etter innsendt regnskap. 
Følgende innarbeides i budsjettet for 2025: 

 
Det forutsettes et positivt budsjettvedtak for 2025 og en avkastning i bærekraftsfondet som har 
dekning for de foreslåtte beløpene. 
 
2.Et fast beløp øremerket ordningen finansiert av disposisjonsfond bærekraftsfond såkornmidler 
foreslås som tiltak i økonomiplanen for 2026 – 2029. 

PS 24/92 Forskrift om vann- og avløpsgebyr 2025 - Tekniske tjenester 
Formannskapets behandling av sak 92/2024 i møte 26.11.2024: 
 
Behandling 

Avstemning: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak 
Med hjemmel i lov om kommunale vass- og avløpsanlegg (vass- og avløpsanleggslova) §5 , vedtar 
kommunestyret følgende forskrifter for fastsetting av vann- og avløpsgebyr for 2025: 
«Forskrift for gebyrregulativ vann- og avløpsgebyrer», (Vedlegg 1 - Forslag til - Forskrift for 
gebyrregulativ vann- og avløpsgebyrer 2025). Forskriften trer i kraft fra 01.01.2025. Gjeldende 
forskrift oppheves fra 31.12.2024. 
 
For forslaget stemte 7: Tor Snøve (AP), Trond Mesloe (AP), Eli Dahle (H), Heidi Aarsheim Bøe (SP), Ola 
Husa Risan (SP), Elisabeth Hals (V), Ingrid Husdal Dørum (V) 
 
Dermed ble kommunedirektørens forslag vedtatt. 
 
Vedtak 

Med hjemmel i lov om kommunale vass- og avløpsanlegg (vass- og avløpsanleggslova) §5 , vedtar 
kommunestyret følgende forskrifter for fastsetting av vann- og avløpsgebyr for 2025: 
«Forskrift for gebyrregulativ vann- og avløpsgebyrer», (Vedlegg 1 - Forslag til - Forskrift for 
gebyrregulativ vann- og avløpsgebyrer 2025). Forskriften trer i kraft fra 01.01.2025. Gjeldende 
forskrift oppheves fra 31.12.2024. 

PS 24/93 Ny selskapsavtale for Konsek Trøndelag fra 1. januar 2025 
Formannskapets behandling av sak 93/2024 i møte 26.11.2024: 
 
Behandling 

Avstemning: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak 
Kommunestyret vedtar ny selskapsavtale for Konsek Trøndelag fra 1. januar 2025. 



 
For forslaget stemte 7: Tor Snøve (AP), Trond Mesloe (AP), Eli Dahle (H), Heidi Aarsheim Bøe (SP), Ola 
Husa Risan (SP), Elisabeth Hals (V), Ingrid Husdal Dørum (V) 
 
Dermed ble kommunedirektørens forslag vedtatt. 
 
Vedtak 

Kommunestyret vedtar ny selskapsavtale for Konsek Trøndelag fra 1. januar 2025. 

PS 24/94 Revidert samarbeidsavtale for skadefellingssamarbeidet 
Formannskapets behandling av sak 94/2024 i møte 26.11.2024: 
 
Behandling 

Avstemning: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak 
Oppdal kommune slutter seg til vedlagte samarbeidsavtale om interkommunalt 
skadefellingssamarbeid for rovvilt, etter kommuneloven kapittel 20, i kommunene Holtålen, Røros, 
Tydal, Selbu, Trondheim, Melhus, Midtre Gauldal, Rennebu og Oppdal. 
 
For forslaget stemte 7: Tor Snøve (AP), Trond Mesloe (AP), Eli Dahle (H), Heidi Aarsheim Bøe (SP), Ola 
Husa Risan (SP), Elisabeth Hals (V), Ingrid Husdal Dørum (V) 
 
Dermed ble kommunedirektørens forslag vedtatt. 
 
Vedtak 

Oppdal kommune slutter seg til vedlagte samarbeidsavtale om interkommunalt 
skadefellingssamarbeid for rovvilt, etter kommuneloven kapittel 20, i kommunene Holtålen, Røros, 
Tydal, Selbu, Trondheim, Melhus, Midtre Gauldal, Rennebu og Oppdal. 

PS 24/95 Høring - Ny forskrift om vernskog for Trøndelag 
Formannskapets behandling av sak 95/2024 i møte 26.11.2024: 
 
Behandling 

Avstemning: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak 
Oppdal kommune støtter utarbeidelsen av forskrift om vernskog mot fjell og kyst i Trøndelag fylke, 
og har følgende merknader; 

• Under § 2 Virkeområde - Det foreslås å tilføye «i skogportalen i den nasjonale databasen 
Kilden – kilden.nibio.no» (tilføyelser i kursiv). 

• Kommunedirektøren støtter 2.ledd i § 2 som definerer at det er småskala vedhogst som vil 
være unntatt fra meldeplikt av hogst. Dette vurderes å være en mye mer hensiktsmessig og 
kontrollerbar regel enn unntaksreglene som er gjeldende i dag. 

• Det anses fornuftig å ha med fristen for når melding skal sendes inn allerede i første avsnitt 
under § 3, slik at første setning blir; All hogst i vernskog, unntatt småskala vedhogst i sone 2, 
skal meldes til kommunen senest 3 uker før hogst. Det står at det er Skogeier som har plikt til 



å gi slik melding, men det bør åpnes for at entreprenør eller andre som utfører hogst på 
vegne av skogeier, også kan gi slik melding. 

• I andre avsnitt står det at i meldinga «skal formålet med hogsten oppgis», men vi ser ingen 
grunn at dette skal være en nødvendig opplysning ved melding om hogst. I samme avsnitt 
står det at det kun er areal for lukka hogst som skal kartfestes, men her ønsker kommunen at 
alle hogsttiltak skal kartfestes, uavhengig av om hogsten er åpen eller lukket. 

• Under § 4 savnes en definisjon på hva Skjermstillingshogst er. Under Åpne hogster i samme 
paragraf anses det unødvendig å beskrive den ene hogstformen som vanlig på furumark 
(frøtrestillingshogst), mens andre hogstformer har kun nøytrale beskrivelser. Under Lukka 
hogstformer burde også hogstformen Bledning vært omtalt som Bledningshogst. 
Arealbenevnelsen til Småflatehogst bær være dekar og ikke daa slik det står nå. Under 
definisjon av Andre begreper ønskes det at «sårbare skogområder» defineres, i og med at 
det er et nøkkelbegrep i formålsparagrafen for å kunne definere hvilken skog som regnes 
som vernskog. 

• Kommunen skal føre kontroll av godkjente tiltak og pålegg i vernskogen, jfr. § 7 – er det en 
forventning om at alle vedtak skal kontrolleres? 

• I § 9 Klage foreslås endring av tekst fra forskrifta til forskriften, og at Statsforvalteren 
benevnes med stor forbokstav. 

 
For forslaget stemte 7: Tor Snøve (AP), Trond Mesloe (AP), Eli Dahle (H), Heidi Aarsheim Bøe (SP), Ola 
Husa Risan (SP), Elisabeth Hals (V), Ingrid Husdal Dørum (V) 
 
Dermed ble kommunedirektørens forslag vedtatt. 
 
Vedtak 

Oppdal kommune støtter utarbeidelsen av forskrift om vernskog mot fjell og kyst i Trøndelag fylke, 
og har følgende merknader; 

• Under § 2 Virkeområde - Det foreslås å tilføye «i skogportalen i den nasjonale databasen 
Kilden – kilden.nibio.no» (tilføyelser i kursiv). 

• Kommunedirektøren støtter 2.ledd i § 2 som definerer at det er småskala vedhogst som vil 
være unntatt fra meldeplikt av hogst. Dette vurderes å være en mye mer hensiktsmessig og 
kontrollerbar regel enn unntaksreglene som er gjeldende i dag. 

• Det anses fornuftig å ha med fristen for når melding skal sendes inn allerede i første avsnitt 
under § 3, slik at første setning blir; All hogst i vernskog, unntatt småskala vedhogst i sone 2, 
skal meldes til kommunen senest 3 uker før hogst. Det står at det er Skogeier som har plikt til 
å gi slik melding, men det bør åpnes for at entreprenør eller andre som utfører hogst på 
vegne av skogeier, også kan gi slik melding. 

• I andre avsnitt står det at i meldinga «skal formålet med hogsten oppgis», men vi ser ingen 
grunn at dette skal være en nødvendig opplysning ved melding om hogst. I samme avsnitt 
står det at det kun er areal for lukka hogst som skal kartfestes, men her ønsker kommunen at 
alle hogsttiltak skal kartfestes, uavhengig av om hogsten er åpen eller lukket. 

• Under § 4 savnes en definisjon på hva Skjermstillingshogst er. Under Åpne hogster i samme 
paragraf anses det unødvendig å beskrive den ene hogstformen som vanlig på furumark 
(frøtrestillingshogst), mens andre hogstformer har kun nøytrale beskrivelser. Under Lukka 
hogstformer burde også hogstformen Bledning vært omtalt som Bledningshogst. 
Arealbenevnelsen til Småflatehogst bær være dekar og ikke daa slik det står nå. Under 
definisjon av Andre begreper ønskes det at «sårbare skogområder» defineres, i og med at 



det er et nøkkelbegrep i formålsparagrafen for å kunne definere hvilken skog som regnes 
som vernskog. 

• Kommunen skal føre kontroll av godkjente tiltak og pålegg i vernskogen, jfr. § 7 – er det en 
forventning om at alle vedtak skal kontrolleres? 

• I § 9 Klage foreslås endring av tekst fra forskrifta til forskriften, og at Statsforvalteren 
benevnes med stor forbokstav. 

PS 24/96 Høringsuttalelse - Forslag til endringer i arbeidsmiljøloven mm. - innleie av 
avløsere til jord 
Formannskapets behandling av sak 96/2024 i møte 26.11.2024: 
 
Behandling 

Avstemning: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak 
1.Oppdal kommune støtter forslaget om å endre arbeidsmiljølovens paragraf 14-12 sjette ledd slik at 
jordbruksforetak gis en videre adgang til innleie av avløsning i jordbruket. 
2.Oppdal kommune støtter forslaget om å endre forskrift om innleie av bemanningsforetak paragraf 
3 første ledd med ny bokstav c slik at jordbruket gis en videre adgang til innleie fra avløserlag. 
Oppdal kommune påpeker at avløserlagene ikke er å anse som vanlige bemanningsforetak, men er 
en samvirkeorganisasjon eid av bøndene selv. Avløserlagene opptrer som arbeidsgiver på vegne av 
bøndene og administrerer avløserordningen og landbruksvikarordningen, viktige velferdsordninger i 
landbruket. Derav følger at avløserlagene fortsatt kan ha arbeidsgiveransvar for avløserne også ved 
et varig behov for avløser på gården. Avløserlagene skaffer avløsere, både landbruksvikarer og 
avløsere til sykdom/fødsel og ferie/fritid. Avløserordningen fortrenger ikke faste stillinger, men 
bidrar til at avløserne kan få en større stillingsprosent når de ansettes direkte i avløserlaget og leies 
ut til bonden. 
 
For forslaget stemte 7: Tor Snøve (AP), Trond Mesloe (AP), Eli Dahle (H), Heidi Aarsheim Bøe (SP), Ola 
Husa Risan (SP), Elisabeth Hals (V), Ingrid Husdal Dørum (V) 
 
Dermed ble kommunedirektørens forslag vedtatt. 
 
Vedtak 

1.Oppdal kommune støtter forslaget om å endre arbeidsmiljølovens paragraf 14-12 sjette ledd slik at 
jordbruksforetak gis en videre adgang til innleie av avløsning i jordbruket. 
2.Oppdal kommune støtter forslaget om å endre forskrift om innleie av bemanningsforetak paragraf 
3 første ledd med ny bokstav c slik at jordbruket gis en videre adgang til innleie fra avløserlag. 
Oppdal kommune påpeker at avløserlagene ikke er å anse som vanlige bemanningsforetak, men er 
en samvirkeorganisasjon eid av bøndene selv. Avløserlagene opptrer som arbeidsgiver på vegne av 
bøndene og administrerer avløserordningen og landbruksvikarordningen, viktige velferdsordninger i 
landbruket. Derav følger at avløserlagene fortsatt kan ha arbeidsgiveransvar for avløserne også ved 
et varig behov for avløser på gården. Avløserlagene skaffer avløsere, både landbruksvikarer og 
avløsere til sykdom/fødsel og ferie/fritid. Avløserordningen fortrenger ikke faste stillinger, men 
bidrar til at avløserne kan få en større stillingsprosent når de ansettes direkte i avløserlaget og leies 
ut til bonden. 

PS 24/97 Referatsaker 
Formannskapets behandling av sak 97/2024 i møte 26.11.2024: 



 
Behandling 

Avstemning: 
Innstilling: 
Dagens referatsaker tas til orientering. 
 
For forslaget stemte 7: Tor Snøve (AP), Trond Mesloe (AP), Eli Dahle (H), Heidi Aarsheim Bøe (SP), Ola 
Husa Risan (SP), Elisabeth Hals (V), Ingrid Husdal Dørum (V) 
 
Dermed er innstillingen vedtatt. 
 
Vedtak 

Dagens referatsaker tas til orientering. 
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